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R a d n y Tomasz Scheller 
(imię i nazwisko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 26.09.2019 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z dalszym problemem pików i zbyt dużego stężenia benzenu w mieście proszę o , , 

infonnację jakie kroki były podej mowane przez władze i służby miasta w ostatnich 3 latach, 

Proszę o przedstawienie pism, odpowiedzi i całej korespondencji miasta w tej sprawie do 

firm, instytucji, urzędów i władz wyższych, 

(podpis) 


